

## 通报

以下通报根据 TBT 协定第 10.6 条分发

1.	通报成员: 中国 如适用, 所涉及的地方政府名称 (第 3.2 和 7.2 条):
2.	负责机构: 国家市场监督管理总局 (国家标准化管理委员会) 处理通知意见的机构或机构的名称和地址 (包括电话和传真号码、电子邮件和网站地址, 如果有的话) 如与上述不同, 应注明:
3.	通报依据的条款: <input checked="" type="checkbox"/> 2.9.2, <input type="checkbox"/> 2.10.1, <input type="checkbox"/> 5.6.2, <input type="checkbox"/> 5.7.1 其他:
4.	覆盖的产品: 燃气用具连接用金属包覆软管 ICS:    HS:

5.	<p><b>通报标题：</b> 中华人民共和国国家标准《燃气用具连接用金属包覆软管》</p> <p><b>页数：</b> 21    <b>使用语言：</b> 中文    <b>链接网址：</b></p>
6.	<p><b>内容简述：</b> 本文件规定了燃气用具连接用金属包覆软管的分类、规格和型号，技术要求，试验方法，检验规则，标志、包装、运输和贮存。</p> <p>本文件适用于输送介质为 GB/T 13611 规定的城镇燃气、公称尺寸不大于 DN32、公称压力不大于 10 kPa、使用环境温度为-10℃~70℃的室内管道支管、瓶装液化石油气调压器出口与用户燃气燃烧器具连接用金属包覆软管。</p>
7.	<p><b>目的和理由：</b> 防止欺诈，保护消费者利益；保护人类健康和安全；质量要求</p>
8.	<p><b>相关文件：</b></p> <p>GB/T 13611 城镇燃气分类和基本特性</p>
9.	<p><b>拟批准日期：</b> 2024 年 1 月</p> <p><b>拟生效日期：</b> 2024 年 4 月</p>
10.	<p><b>意见反馈截至日期：</b> -</p>
11.	<p>文本可从以下机构得到： <input type="checkbox"/> 国家通报机构 <input type="checkbox"/> 国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址（如能提供）：</p> <p>中国 WTO/TBT 国家通报咨询中心</p> <p>电话： +86 10 57954633 / 57954627</p> <p>电子信箱: <a href="mailto:tbt@customs.gov.cn">tbt@customs.gov.cn</a></p>

[https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/CHN/23\\_13757\\_00\\_x.pdf](https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/CHN/23_13757_00_x.pdf)

[https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/CHN/23\\_13757\\_01\\_x.pdf](https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/CHN/23_13757_01_x.pdf)



**G/TBT/N/CHN/1773**

24 November 2023

Page: 3/2

(23-7942)

## NOTIFICATION

The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

1.	<b>Notifying Member:</b> <u>CHINA</u> <b>If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):</b>
2.	<b>Agency responsible:</b> State Administration for Market Regulation (Standardization Administration of the P.R.C.) <b>Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:</b>
3.	<b>Notified under Article 2.9.2 [ ], 2.10.1 [X], 5.6.2 [ ], 5.7.1 [ ], 3.2 [ ], 7.2 [ ], other:</b>
4.	<b>Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable):</b> Armouring hose for the connection of gas appliance (HS code(s): 8307); (ICS code(s): 91.140)
5.	<b>Title, number of pages and language(s) of the notified document:</b> National Standard of the P.R.C., Armouring hose for the connection of gas appliance; (21 page(s), in Chinese)
6.	<b>Description of content:</b> This document specifies the classification, specifications and models, technical requirements, test methods, inspection rules, marking, packaging, transportation, and storage for the armouring hose for the connection of gas appliance.  This document applies to the armouring hoses with conveying medium of town gas specified in GB/T 13611, and the nominal size is not more than DN32, the nominal pressure is not more than 10 kPa, and the ambient temperature is -10 °C~70 °C. It is used for the connection between

indoor pipe branch pipe and gas appliances or used for the connection between pressure regulators for liquefied petroleum gas cylinders and the gas appliance.

**7. Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable:** Prevention of deceptive practices and consumer protection; Protection of human health or safety; Quality requirements

**8. Relevant documents:**

GB/T 13611 Classification and basic characteristics of city gas

**9. Proposed date of adoption:** January 2024

**Proposed date of entry into force:** April 2024

**10. Final date for comments:** -

**11. Texts available from: National enquiry point [X] or address, telephone and fax numbers and email and website addresses, if available, of other body:**

WTO/TBT National Notification and Enquiry Center of the People's Republic of China

Tel : +86 10 57954633 / 57954627

E\_mail: [tbt@customs.gov.cn](mailto:tbt@customs.gov.cn)

[https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/CHN/23\\_13757\\_00\\_x.pdf](https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/CHN/23_13757_00_x.pdf)

[https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/CHN/23\\_13757\\_01\\_x.pdf](https://members.wto.org/crnattachments/2023/TBT/CHN/23_13757_01_x.pdf)